

I have enumerated a variety of topics, but they are of moment and press for decision within the limits of the session. I commit them in all confidence to your deliberate judgment, earnestly hoping that a blessing may attend your counsels, and enable you to discharge, with dignity and effect, the great trust to which the order of Providence has called you.

**Sir John A. Macdonald** moved that His Excellency's Speech be taken into consideration to-morrow.

Carried.

**Sir John A. Macdonald** moved that the usual Standing Committees be appointed.

The motion was agreed to—the composition of the Committees being matter for future action.

**Sir John A. Macdonald** next moved the ordinary formal motions respecting the privileges of Parliament, which were agreed to.

The House then adjourned at ten minutes to four o'clock.

J'ai énuméré une variété de sujets, mais ils sont importants et demandent à être réglés dans le cours de la session. Je les laisse en toute confiance à votre sage jugement, espérant vivement que vos délibérations seront bénies, et qu'ainsi vous pourrez remplir avec dignité et effet la haute mission que vous a confiée la Providence.

**Sir John A. Macdonald** propose que le Discours de Son Excellence soit étudié demain.

Adopté.

**Sir John A. Macdonald** propose que soient nommés les comités permanents habituels.

La motion est adoptée, la composition des comités étant une question dont on décidera plus tard.

**Sir John A. Macdonald** propose ensuite les motions officielles d'usage, au sujet des privilèges parlementaires, qui sont adoptées.

La Chambre ajourne ses travaux à quatre heures moins dix.